

TSCA-Konformitätserklärung

Lieferantenerklärung zum Toxic Substances Control (TSCA)

Die United States Environmental Protection Agency (EPA), das Pendant zur Europäischen Chemikalien Agentur (ECHA), hat die finalen Regeln des Toxic Substances Control Act (TSCA) Section 6 (h) festgelegt. Mit diesen wurden Vorschriften zur Reduzierung der Exposition gegenüber den unten auf - geführten PBT-Chemikalien (persistent, bioaccumulative and toxic) erlassen. Zwei der fünf Substanzen sind in Europa durch REACH/ SVHC oder POP abgedeckt (Stand August 2023). Die drei restlichen werden mit dieser Erklärung weiterhin gesondert deklariert.


Wir bestätigen hiermit, dass die folgenden Substanzen, die im Toxic Substances Control Act (TSCA) definiert sind, in keinem unserer Produkte enthalten sind:

- 2,4,6-tris (tert-butyl) phenol ("2,4,6-TTBP") CAS 732-26-3
- Decabromodiphenyl ether ("Deca BDE") CAS 1163-19-5 (POP, SVHC)
- Hexachlorobutadiene ("HCBD") CAS 87-68-3 (POP)
- Pentachlorothiophenol ("PCTP") CAS 133-49-3
- Phenol, isopropylated phosphate (3:1), ("PIP 3:1") CAS 68937-41-7

Diese Angaben sind nach bestem Wissen und Gewissen und aufgrund unserer Lieferantenangaben entstanden. Die Zusicherung der Konformität ist Teil unserer Lieferantenqualifikation.

Mit freundlichen Grüßen,

PSE-Elektronik GmbH
Eggenfelden, **01.03.2024**



Andreas Müller (Geschäftsführung)

TSCA-Conformity Declaration

Declaration of Conformity to the Toxic Substances Control (TSCA)

The United States Environmental Protection Agency (EPA), the counterpart of the European Chemicals Agency (ECHA), established the final rules of the Toxic Substances Control Act (TSCA) Section 6 (h). With these, regulations were issued to reduce exposure to PBT chemicals (persistent, bioaccumulative and toxic) listed below. Two of the five substances are covered by REACH/ SVHC or POP in Europe (as of August 2023). The remaining three will be furthermore declared within this declaration separately.

We hereby confirm that the following substances, defined by the Toxic Substances Control Act (TSCA) are not included in any of our products:

- 2,4,6-tris (tert-butyl) phenol ("2,4,6-TTBP") CAS 732-26-3
- Decabromodiphenyl ether ("Deca BDE") CAS 1163-19-5 (POP, SVHC)
- Hexachlorobutadiene ("HCBD") CAS 87-68-3 (POP)
- Pentachlorothiophenol ("PCTP") CAS 133-49-3
- Phenol, isopropylated phosphate (3:1), ("PIP 3:1") CAS 68937-41-7

This information is provided to the best of our knowledge and belief and is based on our supplier information. The assurance of conformity is part of our supplier qualification.

With best regards

PSE-Elektronik GmbH
Eggenfelden, **03/01/2024**



Andreas Müller (CEO)